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Protokół nr 103/2004 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 12.07.2004 r. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Witold Piórkowski 

 

 

Posiedzenie zostało zwołane w trybie nadzwyczajnym z udziałem dyrektorów szkół 

ponadgimnazjalnych powiatu lęborskiego, w celu ostatecznego określenia liczby i rodzaju 

oddziałów (kierunków) w szkołach ponadgimnazjalnych powiatu lęborskiego w wyniku 

przeprowadzonej rekrutacji.  

 

 

Wicestarosta p. Ryszard Wenta przedstawił przebieg tegorocznej rekrutacji uczniów do 

szkół ponadgimnazjalnych informując, że:  

1. Rekrutacja elektroniczna sprawdziła się: pozwoliła na bieżąco śledzić nabór, ilość 

wolnych miejsc, podejmować decyzje o tworzeniu dodatkowych oddziałów. 7 lipca b.r. 

uczniowie, którzy nigdzie się nie dostali, mogli bez chodzenia od szkoły do szkoły wybrać 

tę szkołę, gdzie były wolne miejsca, w kolejności posiadanych punktów. 

2. Rekrutacja elektroniczna pokazała również wszystkie słabe punkty organizacji naboru do 

szkół ponadgimnazjalnych: 

 z roku na rok pogarsza się poziom nauczania w gimnazjach mierzony punktami               

z egzaminu gimnazjalnego i za świadectwo; 

 brak wystarczającej opieki nad uczniami w większości gimnazjów, ukierunkowania 

przy wyborze szkoły, przez co absolwenci składali podania do szkół przerastających 

ich możliwości, w trakcie rekrutacji nie wykorzystali możliwości zmian. Chociaż są 

pozytywne przykłady opieki, jak np. w gimnazjum w Łebieniu;  

 struktura proponowanych nowych oddziałów była za ambitna, nie była dostosowana 

do wiedzy gimnazjalistów: z 221 uczniów, którzy nigdzie się nie dostali aż 106 miało 

poniżej 40 punktów; 

 komisje kwalifikacyjne w szkołach ponadgimnazjalnych chyba bardziej elastycznie 

powinny ustawiać i zmieniać minimalne progi punktowe; 

 poważnej analizy wymaga fakt, że aż 106 uczniów nie złożyło świadectw oryginałów 

do szkół, do których zostali przyjęci. Większość z nich to młodzież z naszego 

powiatu, z dużą liczbą punktów, przez co pojawiły się wolne miejsca w liceach                

i technikach; 

 wielu chętnych do zasadniczych szkół zawodowych  - młodociani pracownicy, nie 

miało wstępnych umów z pracodawcami.  

 

Wicestarosta p. Ryszard Wenta zauważył, że uwzględniając sposób finansowania – nie na 

oddział a na ucznia - konieczna jest likwidacja co najmniej 3 oddziałów przez połączenie lub 

przeniesienie chętnych uczniów do innych szkół.  

W wyniku dyskusji nad tym problemem Zarząd zgodnie z wnioskami dyrektorów ustalił, 

że należy: 

 zlikwidować oddział matematyczno – przyrodniczy w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących Nr 1 w Lęborku; 

 zlikwidować oddział przyrodniczy w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 2                 

w Lęborku;    
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 zlikwidować oddział Technikum Technologii Drewna w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Lęborku; 

 otworzyć dodatkową klasę sprzedawców w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 

oraz zamknąć tam 1 klasę mechanik pojazdów samochodowych.   

/4 głosy za/ 

 

Ponadto zobligowano dyrektorów szkół do niezwłocznego umieszczenia w szkołach 

informacji o wolnych miejscach w oddziałach szkół ponadgimnazjalnych. Informacja ta 

pozwoli uczniom do tej pory nie przyjętym na wybór odpowiedniej szkoły i oddziału.  

 

 

Starosta p. Witold Piórkowski poinformował, przy tej okazji, o przygotowaniach 

Wydziałów: Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia oraz  Promocji i Rozwoju 

Powiatu do podjęcia realizacji projektu europejskiego pn.: „Stypendia dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych i studentów z funduszy strukturalnych”. W związku z powyższym 

zwrócił się do dyrektorów szkół o podjecie działań w celu ustalenia listy uczniów 

uprawnionych do otrzymania stypendium.   

 

 

 

  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 

Witold Piórkowski 

Ryszard Wenta  

Marian Borek 

Tomasz Tutak 

Starosta Lęborski,  

Wicestarosta Lęborski, 

Członek Zarządu, 

Członek Zarządu, 

 

 

 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

  

 


